
                                                P R O T O K Ó Ł    Nr  XVII / 16
  z  sesji Rady Gminy Czernice Borowe , odbytej w dniu   28  grudnia  2016  r
   w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Czernicach Borowych .
                                                                  
Posiedzenie  rozpoczęto o godz. 10-tej , zakończono o godz. 14 – tej .

Na stan radnych – 15 , obecnych było 15  w/g załączonej listy obecności.

W obradach udział wzięli :  Wójt , Skarbnik Gminny  , Sekretarz Gminy  , radca
prawny i  sołtysi .
   
    Ad.pkt.1

         Przewodniczący Rady Gminy  -  Pan Jacek Bartołd  otworzył sesję , powitał
zebranych  i stwierdził  qorum  władne do podejmowania prawomocnych uchwał .

     Ad.pkt.2

Przewodniczący Rady stwierdził  , że w materiałach jakie państwo otrzymali  był
proponowany przeze mnie porządek obrad . Czy do porządku obrad są ze strony
państwa uwagi  lub wnioski .

Wójt  –   zgodnie  z  pracą  komisji  i  wypracowanymi   wnioskami  na  tych
komisjach i na komisjach  już  proponowałem  zmianę  porządku obrad   a
także  z komisji  jest jeszcze jeden wniosek . Myślę  , że  te  trzy  punkty  które
teraz  wypowiem  ,  proszę  aby  w  jednej   autopoprawce   były  przyjęte
.Chciałbym  zaproponować  , aby w pkt. 14 naszego porządku obrad  znalazło
się  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  Gminy  Czernice  Borowe  ze
Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej . Może ja uzasadnię  -.
W 2012 roku przystąpiliśmy na mój wniosek do tego Stowarzyszenia mając
nadzieję   ,  że  to   Stowarzyszenie  będzie  nas  wspierać   w  temacie   energii
odnawialnej    w tym wiatraków np.  w  temacie  wyjazdów   studyjnych  .  W
związku  z wydatkami  , bo  płacimy rocznie  ponad 1600 złotych , warto  to
przyoszczędzić . Natomiast w związku ze zmianą ustawy  która  jednoznacznie
odcina  jakby   możliwość   stawiania  wiatraków   ,  bo  my nie  mamy takich
możliwości – wydaje się   funkcjonowanie w  tym  Stowarzyszeniu  bezzasadne .
Tak jak  wtedy wnioskowałem o przystąpienie    ,  tak  teraz  wnioskuję   o
wystąpienie  z tego Stowarzyszenia . Drugi punkt chciałbym  zaproponować
ażeby   w  pkt.  15  –  było  podjęcie   uchwały  w  sprawie  udzielenia  pomocy
finansowej dla Gminy Grudusk . Wyjaśnię  jaka  jest  sytuacja , żeby  nie  było
niedopowiedzeń  .  Wraz  z  gminą Grudusk realizowaliśmy projekt wspólny
drogowy  i liderem  tego projektu  była gmina Grudusk , a myśmy  realizowali
swoje   drogi  finansując   samodzielnie  swój  zakres  prac.  Natomiast  sprawy
księgowe  były   w  ich  pieczy   i  kosztów   nie  ponosiliśmy  .  Projekt   został
rozliczony , ale pojawiła się korekta  finansowa , często w tych projektach takie
rzeczy  się pojawiają . Myśmy  tą korektę solidarnie  zapłacili , bo  partnerstwo
zobowiązuje , mimo, że się nie zgadzamy  z tą  korektą i sprawa trafiła  do sądu
, który  jeszcze   nie rozstrzygnął czyja jest racja .Poczekamy  zobaczymy .
Niemniej  od kwoty korekty której przez pewien  czas nie płaciliśmy bo się nie
zgadzaliśmy  , narosły odsetki w kwocie 52 tys. zł . Marszałek  prosił   , żeby ten
projekt rozliczyć  i zamknąć . Jeśli  sądy  rozstrzygną  na tą czy na tą stronę  ,
to   będzie  zwrot   korekty  wraz   z  odsetkami  .  Zdecydowaliśmy   z  gminą
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Grudusk  , że partnerstwo jest na dobre i na złe  więc  trzeba te  odsetki też
solidarnie ponieść , a czekamy  na  rozstrzygnięcie sądu . Zależało nam  , ażeby
to przeciąć i  żeby nie  rosły odsetki . Jeśli   wygramy w sądzie to do nas   wróci
, a jeśli nie wygramy  bo też tak może  być , to trudno bo  wyroki  sądu  są
nieprzewidywalne  .W  związku  z tym  ta pomoc  dla  Gruduska to byłaby ta
kwota  27 tys. zł z małym  ogonkiem .  Solidarnie  po połowie  i czekamy na
rozstrzygnięcie  sądu .  Kolejne  punkty   to  byłyby te  które  były w porządku
czyli odpowiednio  - mają o dwie  numeracje dalej. Proponowałbym  aby po
pkt. 19 czyli po  - interpelacjach radnych złożonych   na piśmie – zgodnie z
ustaleniem komisji  i delegacją  żebym ja  to zaproponował – proszę  o wpisanie
i  przyjęcie   punktu  ,  jeśli  taka  będzie  wolna  –   w  pkt.  20  odpowiedzi  na
interpelacje  , w odrębnym punkcie .

Przewodniczący    poinformował    ,  że  mamy   trzy   wnioski  Wójta   ,   które
proponuję  blokowo wszystkie trzy  wnioski przegłosować . 
Przewodniczący  odczytał zgłoszone  wnioski  przez  Wójta .
                                                     
                                                                    Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                     wnioski Wójta  :
                                                                       za......................................... -   15
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

  Rada Gminy   jednogłośnie  przyjęła   wnioski Wójta - głosowało 15 radnych .

     Przewodniczący  obrad przedstawił proponowany porządek obrad po zmianie  ,
który  przedstawia się następująco :
   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2.  Porządek obrad  .

3.  Przyjęcie protokółu z poprzedniej  XVI  sesji Rady Gminy.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2016-2036.

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 130/XII/15 Rady Gminy
Czernice Borowe z dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia uchwały
budżetowej na 2016 rok.

6.  Podjęcie uchwały w sprawie  wspólnej realizacji projektu „ Budowa systemu
wczesnego  ostrzegania  przed  zjawiskami  katastrofalnymi  złożonego  z
zestawu syren alarmowych wraz z wyposażeniem „.

7.  Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 109/IX/15 Rady Gminy Czernice
Borowe z dnia 30 września 2015 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania
dotacji dla publicznych szkół podstawowych, przedszkoli publicznych oraz
innych publicznych  form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez
osoby  prawne  inne  niż  jednostka  samorządu  terytorialnego  lub  osoby
fizyczne,   na terenie  Gminy Czernice Borowe, a  także trybu  i  zakresu
kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania .
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8. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  Uchwalę  Nr  151/XIV/16  Rady  Gminy
Czernice  Borowe z  dnia  29  czerwca 2016 r.  w sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia   zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  obrębów  geodezyjnych  Chojnowo  ,  Czernice
Borowe , Kosmowo i Nart , Kuskowo  i Jabłonowo , Obrębiec , Rostkowo ,
Olszewiec , Skierki , Węgra i Żebry gmina Czernice  Borowe .

9. Podjęcie  uchwały  w sprawie  oceny  aktualności  Studium Uwarunkowań i
Kierunków  Zagospodarowania  Przestrzennego  Gminy  Czernice   Borowe
oraz  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Gminy
Czernice  Borowe .

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Czernice Borowe  na lata 2017 – 2036 .

11. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia uchwały budżetowej na 2017 rok.

12. Przyjecie  sprawozdania  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii   za 2016 rok.

13. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki
i   Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii  na 2017 rok.

14. Podjęcie  uchwały  w sprawie  wystąpienia Gminy  Czernice  Borowe ze
Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej .

15. Podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy
      Grudusk .

16. Przyjęcie  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny
            2015/2016 w Gminie Czernice   Borowe.

17. Przyjęcie sprawozdań z działalności komisji Rady Gminy za 2016 rok
      / 4 komisje /.

18. Przyjęcie planów pracy komisji Rady Gminy na 2017 rok / 4 komisje / .

19. Interpelacje radnych złożone na piśmie .

20. Odpowiedzi na interpelacje .

21. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Wójta Gminy .

22. Wolne wnioski i zapytania .

23. Zakończenie obrad sesji.
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                                                                 Przewodniczący  poddał pod
                                                                          głosowanie  porządek obrad :
                                                                              za................................... - 15
                                                                              przeciw.........................  -   0
                                                                              wstrzymało się.............  -   0

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła proponowany porządek obrad .    
                    
Ad.pkt 3

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad  przewidziane  jest   przyjęcie   protokółu  z  poprzedniej  XVI  sesji   Rady
Gminy .
               Dyskusja:

radny Nosarzewski  Witold  - chcę pochwalić ,  że protokół otrzymaliśmy przed
świętami .
                                                                 Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                                                 przyjęcie  protokółu :
                                                                       za......................................... - 15
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

       Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła protokół   z poprzedniej  XVI sesji Rady
Gminy .

Ad.pkt.4

Przewodniczący  poinformował  . że w tym  punkcie porządku obrad przewidziane
jest podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Czernice Borowe na lata 2016-2036.
Przewodniczący  Rady  poinformował  ,  że  projekt  uchwały  był  omawiany   na
komisjach  .  Wydyskutowane   zmiany  znalazły  się   w  uchwale  i  przed   sesją
otrzymaliście materiały z zapisem dokonanych zmian . Czy  są  zapytania ?

     Dyskusji nie było .                        
                                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... -   14
                                                                       przeciw................................ -     1
                                                                       wstrzymało się.................... -     0

       Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr  165/XVII/16 w
sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie   Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy
Czernice Borowe na lata 2016-2036.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

 Ad.pkt.5
 
        Przewodniczący  obrad poinformował , że w tym punkcie porządku obrad
przewidziane jest  zmiany uchwały Nr 130/XII/15 Rady Gminy Czernice Borowe z
dnia 22 grudnia 2015 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2016 rok.
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Przewodniczący    Rady   -  ten  temat  był   omawiany   na    komisjach  .   W
materiałach  macie  zmiany  jakie  zostały  dokonane  ,  tak  że   macie  kompletne
materiały . Czy w tym temacie ze strony radnych są zapytania ?

     Dyskusji  nie było .
                                                                     Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                                               za................................... - 14
                                                                              przeciw.........................  -   1
                                                                              wstrzymało się.............  -   0

Rada Gminy większością głosów „za”  podjęła Uchwałę Nr 166/XVII/16  w sprawie
zmiany uchwały Nr 130/XII/15 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 22 grudnia
2015 r. w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2016 rok.
Uchwała  stanowi  załącznik do protokółu .

Ad.pkt.6

                        Przewodniczący Rady  poinformował   , że  w tym punkcie porządku
obrad przewidziane jest podjęcie uchwały w sprawie   wspólnej realizacji projektu
„  Budowa  systemu  wczesnego  ostrzegania  przed  zjawiskami  katastrofalnymi
złożonego z zestawu syren alarmowych wraz z wyposażeniem „.

Przewodniczący Rady –  jest to inwestycja ,  którego wiodącym inwestorem jest
powiat. My tylko dajemy wkład  własny  na  zadania  realizowane na terenie naszej
gminy . Jest to kwota 27.228 złotych , dofinansowanie 68.113 złotych .Uchwałą tą
satysfakcjonujemy zapisy w WPF.  Było omawiane . Zapytał się  czy w tym punkcie
ze strony państwa radnych są  uwagi czy zapytania .
 
Dyskusji  nie było .
                                                                    Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                      i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 15
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

      Rada Gminy  jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr  167/XVII/16  w sprawie
wspólnej  realizacji  projektu  „  Budowa  systemu  wczesnego  ostrzegania  przed
zjawiskami  katastrofalnymi  złożonego  z  zestawu  syren  alarmowych  wraz  z
wyposażeniem „.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.
                                           
Ad.pkt.7

             Przewodniczący  Rady  poinformował  , że zgodnie z porządkiem obrad  w
tym   punkcie  przewidziane   jest  podjęcie  uchwały   zmieniającej  Uchwałę  Nr
109/IX/15 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 30 września 2015 r.  w sprawie
trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  publicznych  szkół  podstawowych,
przedszkoli  publicznych  oraz   innych  publicznych   form  wychowania
przedszkolnego prowadzonych przez  osoby prawne inne niż jednostka samorządu
terytorialnego lub osoby fizyczne,  na terenie  Gminy Czernice Borowe, a także
trybu  i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania .
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 Przewodniczący Rady – zmiany jakie są w tej uchwale są owocem zmiany ustawy
oświatowej i rozporządzeń z nią korelujących . Zapytuję  czy są jeszcze zapytania
ze strony  radnych .
   
Dyskusji  nie  było .                                              
                                                                Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 14
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   1

       Rada Gminy większością głosów „za” podjęła Uchwałę Nr  168/XVII/16
zmieniającą  Uchwałę  Nr  109/IX/15  Rady  Gminy  Czernice  Borowe  z  dnia  30
września 2015 r. w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych
szkół  podstawowych,  przedszkoli  publicznych  oraz   innych  publicznych   form
wychowania  przedszkolnego  prowadzonych  przez   osoby  prawne  inne  niż
jednostka  samorządu  terytorialnego  lub  osoby  fizyczne,   na  terenie   Gminy
Czernice Borowe, a także trybu  i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i
wykorzystania .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.8
 
                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad
przewidziane  jest  podjęcie  uchwały  zmieniającej  Uchwalę  Nr 151/XIV/16  Rady
Gminy Czernice Borowe z dnia 29 czerwca 2016 r.  w sprawie przystąpienia do
sporządzenia  zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części
obrębów geodezyjnych Chojnowo , Czernice  Borowe , Kosmowo i Nart , Kuskowo
i Jabłonowo , Obrębiec , Rostkowo , Olszewiec , Skierki , Węgra i Żebry gmina
Czernice  Borowe .
Przewodniczący Rady  - uchwała omawiana  była na komisjach . Czy są zapytania
w sprawie tej uchwały.

  Dyskusja :

Wójt  -  -  dyskutowaliśmy na ten temat  wczoraj  na komisjach i  jeszcze   coś  się
zmieniło  w tym sensie , że są konsultacje  z właścicielem jednej  nieruchomości .
Uchwała  zmieniająca ostatnią uchwałę do planu zmieniliśmy jeszcze kilka działek ,
natomiast  w  międzyczasie   w  Czernicach  Borowych   tylko  obręb  -   działka
naprzeciw  gminy  generalnie zmieniła właściciela  aktem notarialnym , dokupić
chciałby  też  staw   obok    .  Nowy   właściciel  chciałby   rozpocząć  działalność
usługową  być  może   biuro  rachunkowe.  Warto  i  jest  taka  możliwość  działkę
dołączyć  do  tej  zmiany  planu  tj.  dom  i  usługi  -  działalność  mieszkaniowa  i
usługowa  . To dotyczy  działki nr 522 oraz po sąsiedzku 524/ . Macie taki załącznik
w swoich dokumentach . On nie budzi  wątpliwości i się zasadniczo nie zmienia .
Natomiast  to co wspomniałem  ,  że  zmienia   się  pewna koncepcja   związana z
planami   zagospodarowania  otoczenia   wokół  cmentarza  parafialnego  w
Czernicach  Borowych.  Według  opinii  księdza  proboszcza  jest  potrzeba  jego
rozszerzenia  .  Plany dotychczasowe   były , że ten cmentarz  ma  być poszerzony w
kierunku  szkoły o te istniejące  doły i takie rozmowy  były  . Natomiast teren  ,
jeżeli  wywieziemy te doły np. gruz  to  mieszkańcy  stwierdzili , że ten  teren  jest
mało właściwy  i  mało przyjazny  na jego poszerzenie cmentarza  i  wydaje się
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argument słuszny . Ten teren objęty  jest  rekultywacją i będzie stanowił drogę
dojazdową i  kawałek  parkingu  i  na kontener na śmieci .  Prawdopodobnie  w
przyszłym roku  będzie poprawiony  mur i wmontowana brama .W związku  z tym
taka zachodzi potrzeba zmiany . Wyszło  , że  poszerzenie cmentarza  będzie na
północną  stronę   ,  w  stronę  Żeber  .W  związku   z  powyższym   taką  zmianę
uczyniliśmy . Problem  się pojawił inny . Jeśli w ślad za zamianą planu , zmianą
właściciela  , to  mogłoby być , że  działka najbardziej  odległa   za cmentarzem
straciłaby  dojazd . Droga do cmentarza  będzie wyłożona  kostką i nie powinna
być  drogą dojazdową do pól  na ciężki  sprzęt   .  Radni   otrzymali  załącznik  o
którym  mówię . Wydaje się  , że droga powinna  wyglądać inaczej tj. nie  tylko do
cmentarza  ale i wyżej za przyszły planowany  cmentarz  aż do gruntów działki
najdalej  położonej . Proszę  o akceptację  jeżeli  to  jest  wolą wszystkich stron /
właściciela , księdza , logiki  /. Konsekwencją zmiany jest  , że skoro  poszerzamy
cmentarz to nie do między   tylko mniej  o pas  drogowy ,   byłaby  to  droga
objazdowa cmentarza  i  dojazdowa do  pół   .  Proszę  o  akceptacje   tych  dwóch
załączników  i jak  będziemy procedowali  uchwałę  to  z takimi załącznikami .

Radny Ryszard Trzciński –  pytanie  w związku  planowanymi działkami jakie
będzie  partycypowanie  parafii  i Urzędu Gminy . Czy na tym etapie może  Pan
Wójt  coś powiedzieć .

Wójt – nic nie  odpowiem . Planistyczna  rola  to jest  jedno , a sprawy potem
własności to jest odrębny temat .  Myśmy wstępnie rozmawiali  ,  że  można  to
uczynić  , ale  bardzo intencyjnie  i mówiąc  wcześniej o tych dołach  a nie o tym
gruncie obok.  I  tak parafia  z  p.  Pszczółkowskimi będzie  rozmawiać o terenie
przycmentarnym  . To nas nie  dotyczy   bo nie my  jesteśmy stroną , to nie nasza
sprawa . Natomiast jeżeli  temat dołów  wróci  to będzie znów odrębny temat . Na
ten  temat nie rozmawialiśmy  , były  tylko rozmowy intencyjne .

Przewodniczący Rady  - to  są  działania  intencyjne i w odległej przyszłości  do
realizacji 

Wójt  –  gmina  najmniej  partycypuje  .  To  sprawa  domówienia  księdza  z
właścicielami gruntu  i parafianami .

                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 14
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  169/XVII/16 zmieniającą Uchwalę
Nr 151/XIV/16 Rady Gminy Czernice Borowe z dnia 29 czerwca 2016 r. w sprawie
przystąpienia  do  sporządzenia   zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego  części  obrębów  geodezyjnych  Chojnowo  ,  Czernice   Borowe  ,
Kosmowo i  Nart  ,  Kuskowo  i  Jabłonowo ,  Obrębiec  ,  Rostkowo ,  Olszewiec  ,
Skierki , Węgra i Żebry gmina Czernice  Borowe .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

                                                                 7



Ad.pkt.9
 
                Przewodniczący  Rady poinformował , że  w tym punkcie porządku obrad
przewidziane  jest  podjęcie  uchwały  w  sprawie  oceny  aktualności  Studium
Uwarunkowań i  Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Czernice
Borowe  oraz  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Gminy
Czernice  Borowe .

  Dyskusji nie było .
                                                               Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                                 i poddał pod głosowanie :
                                                                       za......................................... - 13
                                                                       przeciw................................ -   0
                                                                       wstrzymało się.................... -   0

Rada Gminy jednogłośnie   podjęła Uchwałę Nr  170/XVII/16 w sprawie  oceny
aktualności  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania
Przestrzennego  Gminy  Czernice   Borowe  oraz  Miejscowego  Planu
Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Czernice  Borowe .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.10

            Przewodniczący Rady poinformował , że w tym punkcie porządku obrad
przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy     Czernice Borowe  na lata 2017 – 2036 .
Przewodniczący   odczytał  Uchwałę  Nr  Os.424.2016  Składu  Orzekającego
Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Warszawie  z dnia 9  grudnia 2016 roku w
sprawie  wydania opinii  do przedłożonego przez  Wójta Gminy Czernice  Borowe
projektu   uchwały  Rady  Gminy   Czernice   Borowe  w  sprawie  Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Czernice  Borowe na lata  2017 – 2036 . Opinia  jest
pozytywna  . Uchwała RIO  stanowi  załącznik do protokółu .
WPF jest bardzo rozległym dokumentem i zawarty w nim  jest budżet .  Według
RIO jest skonstruowany poprawnie .

Dyskusji  nie było .
                                                 Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                                  i poddał pod głosowanie :
                                                             za...............................  - 14
                                                             przeciw...................... -   0
                                                             wstrzymało się........... -  0

Rada  Gminy  jednogłośnie   podjęła  Uchwalę  Nr   171/XVII/16    w  sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy     Czernice Borowe  na lata 2017 – 2036 .
Uchwała stanowi załącznik do protokółu.

Ad.pkt.11

          Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia uchwały budżetowej na
2017 rok.
Przewodniczący   odczytał  Uchwałę  Nr  Os.425.2016  Składu  Orzekającego
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Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 9  grudnia 2016 roku w
sprawie  wydania opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Czernice  Borowe
projekcie   uchwały   Budżetowej  Gminy Czernice   Borowe na 2017 rok oraz o
możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetu  przedstawionego  w  tym  projekcie  .
Opinia jest pozytywna . Uchwała RIO stanowi  załącznik do protokółu .
Jest to budżet  napięty , zawiera realizację inwestycji niezbędnych  wyłonionych z
wniosków . Skrojony  jest na  miarę naszych możliwości .
 Zapytuję  czy  są  jeszcze zapytania .

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                            i poddał pod głosowanie :
                                                   za.....................................  - 14
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada Gminy jednogłośnie  podjęła Uchwałę Nr 172/XVII/16 w sprawie  uchwalenia
uchwały budżetowej na 2017 rok.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu .

Ad.pkt.12

         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane  jest    przyjęcie   sprawozdania  z  realizacji  Gminnego  Programu
Profilaktyki i     Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania
Narkomanii   za 2016 rok.
Przewodniczący   poinformował   ,  że   takie   sprawozdanie  było  w  materiałach
zawierało ono  zadania  wykonane  .  Jest  dokładnie  rozpisane  wydatkowanie
środków na to zadanie . Czy są  jeszcze  pytania  .

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący  poddał pod głosowanie
                                            przyjęcie  sprawozdania  :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada  Gminy    jednogłośnie  przyjęła   sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz
Przeciwdziałania Narkomanii   za 2016 rok.
Sprawozdanie   stanowi załącznik do protokółu .

Ad.pkt.13

         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu
Profilaktyki  i   Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania
Narkomanii  na 2017 rok.
Czy  do programu , który  jest załącznikiem  do uchwały czy do harmonogramu
budżetowego macie państwo uwagi czy spostrzeżenia .

Dyskusji  nie było .
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                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada  Gminy    jednogłośnie   podjęła  Uchwalę  Nr  173/XVII/16  w  sprawie
uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i   Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na 2017 rok.
Uchwała   stanowi załącznik do protokółu .

Ad.pkt.14

         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane  jest   podjęcie   uchwały  w  sprawie  wystąpienia  Gminy   Czernice
Borowe ze   Stowarzyszenia Gmin Przyjaznych Energii Odnawialnej .
Jest to  projekt uchwały którą przedstawił  Wójt i zgłosił poprawkę do porządku
obrad . 

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada  Gminy    jednogłośnie   podjęła  Uchwalę  Nr  174/XVII/16  w  sprawie
wystąpienia  Gminy   Czernice   Borowe ze    Stowarzyszenia  Gmin Przyjaznych
Energii Odnawialnej  .
Uchwała   stanowi załącznik do protokółu .

Ad. pkt. 15

         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla
Gminy  Grudusk .
Przewodniczący  Rady  –  przy   zgłaszaniu  tej  autopoprawki  p.  Wójt  dosyć
szczegółowo   wytłumaczył   nam   na  czym  to  polega  .  Chodzi   o  to  nasze
partnerstwo do końca .  Pytam państwa czy jeszcze macie  jakieś  zapytania .
      
Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący odczytał projekt uchwały
                                            i  poddał pod głosowanie :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada Gminy   jednogłośnie  podjęła Uchwalę Nr 175/XVII/16 w sprawie udzielenia
pomocy finansowej dla Gminy   Grudusk .
Uchwała   stanowi załącznik do protokółu
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Ad. pkt. 16

         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  przyjęcie  informacji o stanie realizacji zadań oświatowych za
rok szkolny   2015/2016 w Gminie Czernice   Borowe.
Czy  w temacie  oświaty ktoś z państwa radnych  chcę zabrać głos ?
Omawiane to  było na komisjach .

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                            przyjęcie   informacji  :
                                                   za.....................................  - 12
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  1

Rada  Gminy  większością  głosów  „za”   przyjęła  informację   o  stanie  realizacji
zadań oświatowych za rok szkolny 2015/2016 w Gminie Czernice   Borowe.
Informacja    stanowi załącznik do protokółu .

   
Ad. pkt. 17

              
         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  przyjęcie  sprawozdań sprawozdań z działalności komisji Rady
Gminy za 2016 rok  / 4 komisje /.
Przewodniczący  Rady  –   takie  sprawozdania  mieliście  państwo  w  swoich
materiałach sesyjnych  ,  zapoznaliście   się   z  nimi  ,  na  komisjach  był   temat
poruszany  . Czy  chcecie  zabrać  głos w tym temacie . 
  Wszystkie  4 sprawozdania – blokowo poddam  pod  głosowanie , jeśli taka wola
państwa . Jest  zgoda pełna  na moją propozycję .

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                            przyjęcie  sprawozdań :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada  Gminy    jednogłośnie  przyjęła   sprawozdania  sprawozdań  z  działalności
komisji Rady Gminy za 2016 rok   / 4 komisje /.
Sprawozdania stanowią  załączniki  do protokółu  .

Ad. pkt. 18

          
         Przewodniczący  poinformował  ,  że  w  tym  punkcie  porządku  obrad
przewidziane jest  przyjęcie  planów pracy komisji Rady Gminy na 2017 rok .
 / 4 komisje / .
Przewodniczący Rady – zgodnie ze Statutem Gminy  takie  plany  pracy komisji .
Rada  musi  przyjąć   do  końca   roku  .  Dzisiejsza   sesja   jest  po  temu  ażeby
przedstawione plany pracy zostały przyjęte . Czy ze strony  państwa radnych  do
przedstawionych planów pracy macie swoje uwagi  czy spostrzeżenia . 
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Proponuję  jak w poprzednim przypadku  wszystkie  cztery  plany pracy  blokiem
przyjąć .

Dyskusji  nie było .
                                           Przewodniczący   poddał pod głosowanie
                                            przyjęcie planów pracy komisji  :
                                                   za.....................................  - 13
                                                   przeciw............................ -   0
                                                   wstrzymało się...............   -  0

Rada Gminy   jednogłośnie  przyjęła plany pracy komisji Rady Gminy na 2017 rok
/ 4 komisje / .
Plany pracy  stanowią załączniki do protokółu .

  
Ad. pkt. 19

 Interpelacje radnych złożone na piśmie  , takowych nie  było .
                                                                                                                                              

Ad.pkt. 20
 
      Odpowiedzi na  interpelacje też nie  było  .
 

Ad.pkt. 21

 Wójt Gminy złożył  sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta  . Radni i
sołtysi   otrzymali z materiałami sesyjnymi to sprawozdanie .
Sprawozdanie stanowi  załącznik  do  protokółu.    
Trwa  reorganizacja ograniczania kompetencji . Wszystko  stanęło pod znakiem
zapytania  . Nie wiadomo  czy będą piece  czy będzie  azbest . Przygotować się
trzeba .  Szczególnie piece  bo  jest  duże  zainteresowanie . Trzeba ten  program
kontynuować . Natomiast  z eternitem   chcę się przygotować   , a zwłaszcza  z
wagą przygotowanego do odbioru eternitu . W 2017 roku może  uda się  upchnąć
wniosek  na Kosmowo .
Ponadto poinformował  , że  był na spotkaniu 23.XII. br. w Płocku  z Marszałkiem i
przekazuje    dla  wszystkich  życzenia od Marszałka  i zapewnił    że jest życzliwy
dla Czernic .

Radny Mariusz  Tyburski – na jakim etapie  jest  fotowoltaika   .

Wójt   - wniosek  złożyliśmy . Dziś  przyszedł  komunikat od Marszałka , którego
nie  możemy  otworzyć.  Spodziewamy  się  akceptacji  .  Czy  merytorycznie
przejdziemy  to  poczekamy   i  zobaczymy.  Najprawdopodobnie   formalnie  jest
dobrze .

Radny  Tomaszewski Andrzej  - piece  ,  czy  są  jakieś  kryteria  o wielkości  czy
każdy może  ubiegać  się  o nie .

Wójt – są pewne  rygory którymi trzeba się kierować . Nie może  być  działalność
gospodarcza .  Drugie to piec  jest dostosowany do istniejących potrzeb . Jeśli się
mieści   w  ogólnych  zasadach  .  Jeśli  więcej   mocy   to  trzeba  to  uzasadnić  .
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Maksymalna kwota dofinansowania nie większa niż 5.000 złotych . 

Radny  Kazimierz Skowroński – czy  działalność  gospodarcza  wchodzi w to .

Wójt  - tak .

Przewodniczący Rady – trzeba to sobie  przemyśleć  i zaplanować . 

Ad. pkt. 22
      
Wolne wnioski i zapytania .

Radny Kazimierz  Skowroński – jak to będzie z eternitem .

Wójt – nigdy nie  interesowaliśmy się  zebraniem eternitu z dachu . W praktyce jest
, że sam  właściciel  zdejmuje i czeka na odbiór eternitu .

Radny  Mariusz Tyburski – jeżeli   w przyszłym roku będzie zagospodarowanie
przestrzenne to czy  można te wnioski  włączyć  w przekształcenie działki , bo jest
działka   która podlega   pod teren  zalewowy , ale  ona nie kwalifikuje się pod ten
teren .  Czy można byłoby ja  przekształcić na zwykłą działkę  budowlaną .

Wójt – ja  mówiąc  miałem  na myśli ukształtowanie działki. Na przykład   masz
chaszcze  na  działce   i  chcesz   je   wykarczować  .   To  nie  ma nic  wspólnego  z
działaniami planistycznymi. Plan nasz , ogranicza prawo wodne , wogóle ogranicza
działania na odległość 20 mb . Jeśli staw / oczko wodne / to można  to  zrobić .
Jeśli  budowa , to musi mieć umocowanie w planie przestrzennym.

Radny Skowroński Kazimierz – jak to jest z wycinką drzew na swojej posesji .

Wójt – jest na etapie projektu ustawy. Do tej pory myśmy nikomu nie utrudniali
wycinki.  Nikomu   żeśmy   kary  nie    nakładaliśmy  .  Jednemu    rolnikowi
przymierzyliśmy się za kilka  drzew , wyszło po naliczeniu kilkaset tysięcy złotych .

 Ad pkt. 23                                    
         
           Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy zamknął
XVII sesję Rady Gminy .

                          Na tym protokół zakończono  i podpisano.

Protokółowała

Bożena  Romanik
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